
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24.)
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani
Szijjártó Péter külügyminiszterhez

„Mi lett a Nemzeti Keresked őház almáinak a sorsa? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Még tavaly szeptemberben tájékoztatta a kormány a nyilvánosságot, hogy a Nemzet i
Kereskedőház Zrt ., tekintettel a kialakult almapiaci válságra, 20, illetve 35 forintos kilónként i
áron felvásárlásba kezd. Az „akció” eredményéről azonban nem tudunk semmit, ahogy arró l
sem, pontosan mennyi pénzt költött el erre a magyar állam . Ennek érdekében kérdezem Tisztel t
Miniszter Úrtól, hogy milyen kalkuláció alapján döntöttek ezen ár mellett, milye n
mennyiségben sikerült felvásárolni, illetve hol tárolják és kinek, mennyit adtak el a
felvásárolt almákból?

Budapest, 2015. március . 20 .

Szabó Tín4e a
Független országgyűlési képviselő
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